
Zápis ze školské rady: 
 
Pavilon a jeho dokončení: 
Paní ředitelka informovala školskou radu o aktuálním stavu stavby pavilonu a přesunu žáků 
v září. 
Chybí ještě dostavit a zkolaudovat. Město Mníšek musí zažádat o přesunutí kapacity školy 
z UVRu do Pavilonu. 
Čekáme na vyjádření Města, jak to dopadne. 
Začátek školního roku: - první den pokud nebude otevřen Pavilon, bude přivítání prvňáčků 
v tělocvičně. Další dny nevíme. 
Otevření nové přípravné třídy v září. Zařazení do ŠVP a zařazení volitelných předmětů a s tím 
související změna učebního plánu. 
Školská rada odhlasovala: PRO: 4 PROTI: 0 ZDRŽEL: 0 
Nové bydlení pro rodilé mluvčí je třeba od nového školního roku. 
Příspěvky pro učitele na bydlení rada města zamítla s odůvodněním nedostatku financí. 
Paní ředitelka upozornila na nedostatek učitelů – konkrétně sháníme učitele na fyziku a 
matematiku a na první stupeň. 
Financování bude od září podle odučené hodiny a nikde nebude zohledněna další budova. To 
potřebujeme pokrýt od města. (Školník, správce, člověk na revize.) 
Další setkání proběhne 3.9. 2019 od 17:30 


